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 1 פרוטוקול  

 2 מן המניין  שלא ישיבת מועצת העיר 

 3 (  30.12.15תשע"ו ) י"ח בטבתביום שנערכה 

 4 באולם הישיבות של העירייה 19:00בשעה 

 5 

 6 ראש העיר -   מר יעקב פרץ   נכחו :

 7 מ"מ סגן רה"ע -  עו"ד מימון טולדנו

 8 סגן רה"ע -  מר אברהם מועלם

 9 סגן רה"ע -   מר מייזלס אריה

 10 חבר מועצת העיר -   ציוןמר אסולין 

 11 חבר מועצת העיר -   מר ברבי עופר

 12 חבר מועצת העיר -  מר גרינבלום אברהם

 13 חבר מועצת העיר -   מר הרצל יהודה

 14 חבר מועצת העיר -   מר רועי בן שלוש

 15 חבר מועצת העיר -  מאיר מר אוטמזגין

 16 חבר מועצת העיר -  עו"ד סולומונוב עמנואל

 17 חבר מועצת העיר -   עו"ד צברי יורם

 18 חבר מועצת העיר -   מר קמר איגור

 19 

 20 חבר מועצת העיר-  עו"ד סימון מושיאשוילי  :לא השתתפו

 21 חברת מועצת העיר -  עו"ד מירב ברגר עטרה

 22 חברת מועצת העיר -  עדנה שטרינקעו"ד  

 23 חבר מועצת העיר -   מר אבני מתי

 24 

 25 

 26 מנכ"ל העירייה -   מר בני חזן  סגל :

 27 גזברית העירייה -  אסתר אברמסוןגב'   

 28 מהנדס העיר -  מהנדס שמעון דניאל  

 29 יועץ משפטי -   עו"ד חיים מלכא  

 30 יועץ משפטי -   עו"ד יוסף סגל  

 31 מבקר העירייה  -  עו"ד אלישע שלם  

 32 עוזרת רה"ע -   גב' סימה הירשל

 33 

 34 

 35 שלא מן המניין: סדר קיום ישיבות מועצת עיר
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 1 2015עדכון תקציב העירייה לשנת  -לא מן המניין  .1

 2 2016תקציב העירייה לשנת  -לא מן המניין  .2

 3 2016אישור תקציב   2.1

 4 אישור אשראי בנקאי  2.2

 5 2014לשנת  ייהדו"ח מבקר העיר -לא מן המניין  .3

 6 

 7 על סדר היום:

 8  2015דו"ח כספי רבעוני ספטמבר . 1

 9 אישור החלטות ועדת הכספים: .2

 10 כון 2015עדכון תב"רים   2.1

 11 ש"ח לאגודה למלחמה בסרטן 1,000ס אישור תרומה שנתית ע"  2.2

 12 חוקי עזר לקרית אתא(, –. חקיקת צו סדר הדין הפלילי )ברירת משפט 3

 13 )מצ"ל(. 2016 –התשע"ו  

 14 

 15 פרוטוקול

 16 

 17מן  אערב טוב לכולם. אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר של מר י. פרץ, רה"ע:

 18, ומיד לאחר 2015המניין. בסדר היום עדכון תקציב העירייה לשנת 

 19 . 2016תקציב לשנת  עדכון... 2מכן אנחנו ניכנס לסעיף 

 20 

 21 2015העירייה לשנת תקציב  . עדכון1

 22 .2015אז בבקשה, זיצר, עדכון תקציב  מר י. פרץ, רה"ע:

 23, אנחנו מגדילים 2015ערב טוב לכולם. השינוי שאנחנו עושים בתקציב  ר:צזירו"ח 

 24יש לנו ההכנסות מהארנונה בשני אלמנטים, שוטף ופיגורים.  את

 25תוספת ממשרד החינוך. זו תוספת של מענק איזון, כאשר השימושים 

 26והנושא של העברה לתב"ר. כלומר, זה תוספת לפעולות החינוך 

 27בעיקרון שלושה גורמים בהכנסה, שני גורמים בהוצאה. העדכון הוא 

 28ש"ח, הכנסות  389,000,000ש"ח, ואנחנו מדברים על  6,000,000
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 1 . 2015והוצאות 

 2. אני מודה 2015פה אחד אושר עדכון התקציב לשנת . מי בעד? אוקיי מר י. פרץ, רה"ע:

 3 לכם. 

 4 

 5 ואישור אשראי בנקאי 2016תקציב העירייה לשנת . אישור 2

 6, 2016אישור תקציב העירייה לשנת  – 2זיצר, אנחנו עוברים לסעיף  מר י. פרץ, רה"ע:

 7 וכמובן, אישור אשראי בנקאי. בבקשה.

 8 159,000,000ש"ח, כאשר  377,000,000מדבר על  2016התקציב לשנת  זיצר:רו"ח 

 9במסגרת הפיגורים. אנחנו רואים  15ש"ח זה השוטף של הארנונה ועוד 

 10ממשרד החינוך ומשרד הרווחה במענק איזון,  הכנסות ממשלה בעיקר

 11אשר משרד החינוך זה ההוצאה הגדולה בין משרדי הממשלה, נראה כ

 12ש"ח. מבחינת ההוצאות, אנחנו  37,000,000את זה גם בהוצאה. סה"כ 

 13ש"ח זה שכר כללי,  47,000,000ש"ח, כאשר  377,000,000רואים גם 

 14. אנחנו משקיעים המון כסף בחינוך. באמת, 95הפעולות הכלליות הן 

 15 132,000,000, זה 40ועוד  92אם ניקח, זה ברוך השם, הרבה מאוד. 

 16 39-ש"ח ברווחה של השכר ו 8,000,000ש"ח. ברווחה אנחנו נהיה עם 

 17ש"ח, שגם זה שיעור  25,000,000בהוצאה. המלגות שלנו צפוי להיות 

 18ש"ח, שהן  29,000,000יחסית נמוך לסה"כ התקציב. ההנחות שלנו הן 

 19ואפשר לראות את זה גם נרשמות למעשה גם בהכנסות וגם בהוצאות, 

 20-כח אדם אנחנו נמצאים ב פה וגם פה. אנחנו יכולים לראות שמבחינת

 21, בעיקר המשרות שלנו 164משרות, כאשר המוניציפליים עם  985

 22איש.  157. הפנסיונרים שלנו הם 50, וברווחה 600בנושא החינוך הם 

 23 מה שאני מדבר פה כרגע זה במשרות, ולכן כשאני אומר "פנסיונרים"

 24של פנסיונרים. אנחנו זה לאו דווקא אנשים פנסיונרים, אלא משרות 

 25יכולים לראות שמבחינת כח אדם, החינוך והרווחה ללא הפנסיונרים 

 26, ויש יעילות גדולה מאוד, כאשר כל המוניציפליים והאחרים 80%הוא 

 27תקציב הפיתוח שאנחנו רוצים לאשר, אנחנו בלבד. מבחינת  20%הם 

 28ש"ח, כאשר אנחנו רוצים  236,000,000יתוח של מדברים על תקציב פ
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 1. המקורות שלנו הם למעשה גם קרנות 278-, להגיע ל42לאשר עכשיו 

 2גם האחרים וגם הנושא של  מא"ק העירייה, גם התקציב הרגיל

 3ההלוואות. מבחינת הפיתוח אנחנו מדברים כרגע על מוסדות ציבור 

 4וחינוך, כבישים ותיעול, ואנחנו יכולים לראות שהמרכיב הכבד של 

 5פה . 32%התכנון לפיתוח בעיר קרית אתא הוא מוסדות ציבור וחינוך, 

 6בחוברת.  יש לנו תקציב פיתוח שהולך יותר בכיוון המפורט, הוא מופיע

 7מבחינת הקרנות אנחנו לא חושב שצריך כרגע לעבור על אחד אחד. 

 8מדברים כרגע על קרנות שהקרן לעבודות פיתוח אנחנו צופים את 

 9הפעילות של קבלת ההכנסות ואומדן ההוצאות, כאשר הקרן של 

 10ההשבחה על אותו עיקרון. אנחנו מראים את יתרת השנה, מראים את 

 11ת, את הפעילות של אומדן ההוצאות, ומה הפעילות של אומדן ההכנסו

 12אם יש שאלות,  , בסוף השנה לשנה הבאה.-היתרה המשוערת כעבור

 13 אני אשמח לענות.

 14ששלחנו   לדיון. מי שרוצה להתייחס לנושאים אנחנו פתוחיםכן,  ר י. פרץ, רה"ע:מ

 15 בתקציב. בבקשה, יורם.

 16ולם פה. היום התפרסמה להעיר את תשומת ליבם של כ אני רוצה כן. עו"ד יורם צברי:

 17 שנוגעת לתקציב. בכלל, לתקציב של הרשויות ותקציב כתבה Ynet-ב

 18החינוך פר תלמיד בכל רשות ורשות, כשככה ניתן למדוד בעצם איך 

 19ההשקעה בחינוך בכל רשות ואיפה אנחנו עומדים בכל הסיפור הזה, 

 20ופה ניתן לראות שכדי להגיע לרמת החינוך שמשקיעים במרכז הארץ, 

 21ש"ח בשנה לתלמיד, עיריית קרית  15,000ש"ח ועד  13,000ה סביב שז

 22שקל נוספים מהתקציב הייעודי  40,000,000אתא צריכה לקחת בערך 

 23ולתת אותו לחינוך. כלומר, אני רוצה להגיד את זה עכשיו בשלילה. 

 24 40,000,000כלומר, במקום שמדינת ישראל תיתן לקרית אתא עוד 

 25ילמדו לפחות ברמה של תל אביב,  אתאש"ח כדי שהתלמידים בקרית 

 26היא מצפה שעיריית קרית אתא תעשה את זה ביוזמתה, וברור לכם 

 27שזה בא על חשבון הרבה דברים אחרים שאין בעיר. כי לתל אביב 

 28שקלים לתלמיד בשנה ואפשר  15,000למשל אפשר לתת רמת חינוך של 
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 1ים וחיל לשפץ את 'הבימה' ואפשר לעשות מוזיאון חיל האוויר וחיל ה

 2מכיוון שהרבה ממפעלים התעשייה בארץ,  רבות, ההנדסה ולקחת עוד

 3 ובכלל, צבא, ויכול להיות גם משרדי ממשלה, משלמים ארנונה

 4לעיריית תל אביב, למרות שזו ארנונה ששייכת לנו, ולמרות שזה ממס 

 5ההכנסה שאני משלם וכל אחד מכם משלם. ולכן, על הדבר הזה אני 

 6ית קרית אתא בוחרת ועושה נכון שהיא אומרת , נכון שעירי-אישית

 7"אתם יודעים מה? אוקיי, בסדר, אנחנו לא יכולים להשתוות ברמה 

 8של תל אביב ברמת התשתיות, אבל בואו לפחות ברמת החינוך נעשה 

 9שקלים  15,000מאמץ כדי שנהיה," לסבר את האוזן, חולון זה גם 

 10ו מה זה אומר. אבל . אבל אני רוצה שתבינ5,000לתלמיד. ירושלים זה 

 11זה גם אומר שאנחנו נאלצים לקחת סכום לא קטן כל שנה ולהשקיע 

 12אותו בחינוך. זה מסוג הדברים שאותי מקוממים, מכיוון שאני חושב 

 13שילד בירוחם וילד בקרית אתא וילד בתל אביב צריך לקבל אותו דבר 

 14במדינה הזאתי, כי בסופו של דבר, אם הם יהיו באותו טנק, אם, חס 

 15חלילה, תהיה לנו מלחמה, לא יכול להיות שאחד יקבל מהמדינה פי ו

 16מהבחינה  בעיה פי זה, והם יילחמו כצוות. תהיה חמש והשני רק

 17 הזאתי. ועל הדבר הזה אני נאלץ להצביע נגד התקציב.

 18מאה אחוז. תודה רבה, יורם. יש עוד מישהו שמבקש להתייחס?  מר י. פרץ, רה"ע:

 19מאוד  שיורם, אתה דיברת, הוא מקוםתראה, מתוך המקום הזה 

 20שנה אחורה,  20מאוד כואב, וגם מתוך הראייה המפוכחת שלנו מזה 

 21 20שלנו אמרנו מה לנו חשוב במשך  אנחנו בסדר העדיפות של ההוצאה

 22השנה האחרונות, איפה כדאי לנו להרכיב את ההוצאה. ולנו לא היה 

 23ווחה ספק בכלל שהמקום הנכון ביותר זה קודם כל, לטפל בר

 24החינוכית, והדבר השני זה לטפל בילדים שלנו, בחינוך, ולאפשר, לתת 

 25לילדים שלנו חינוך מיטבי וטוב, לפחות כמו שכל ילד בתל אביב 

 26השנים שלו, לפני שהוא עומד  18מקבל, ולומר לילד שלנו שמסיים את 

 27לגיוס ומגיע בסיום כיתה י"ב לומר לו "אתה קיבלת בדיוק, אם לא 

 28בל כל ילד אחר בעיר חזקה, כמו תל אביב, כמו חולון, יותר, מה שקי
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 1כמו רעננה, ושאר האחרים," וגם, ברוך השם, הצלחנו להוכיח את 

 2התוצאות. כלומר, הצלחנו להניב פירות בהשקעה האדירה הזו של 

 3הילדים שלנו, ואנחנו רואים את זה בכל הפרמטרים של התנהגות 

 4ון שאין לנו מה שנקרא הילדים שלנו בשני העשורים האחרונים, ונכ

 5עוד נושאים מניבים כלכליים כדי שנוכל להיות תל אביב, אבל 

 6במצוקה הזו יהיה נכון שנמשיך להשקיע בחינוך ולהמשיך להשקיע 

 7ברווחה החינוכית ולשמור את עודף ההוצאה הזו דווקא לטובת 

 8ם האלה ולא לנושאים אחרים. צר לנו שאין לנו את היכולת הנושאי

 9דברים אחרים, למרות שגם אנחנו לא מבטלים דברים להשקיע גם ב

 10מי בעד? מי נגד? אחד נגד, כל השאר בעד. ורה. א הכל במשאחרים, אל

 11תקציב העירייה לשנת הצעת ההחלטה היא זו, אני אקריא אותה: "

 12, כמפורט בספר התקציב ומצורף בזה, ולפי הפירוט הבא: תקציב 2016

 13ש"ח, כולל  276,000ח על סך ש"ח, תקציב פיתו 376,932רגיל על סך 

 14ש"ח מאחד הבנקים בהצמדה  15,000,000הלוואה לפיתוח בסך 

 15או עד פריים  4%לשנה או בריבית קבועה של עד  4%ובריבית של עד 

 16שנה. להסמיך את מנכ"ל העירייה, בני חזן, וגיזברת  15-ל 1%פלוס 

 17העירייה, אסתר אברהמסון, לחתום על המסמכים הדרושים על ידי 

 18ק, לצורך קבלת ההלוואות וכן לצורך משכון והמחאה לבנק על הבנ

 19דרך השעבוד של הכנסות העירייה מכל מין וסוג שהוא המגיעים לה 

 20ושיגיעו בעתיד." ג' זה "לאשר הלוואה לצורך שעה אשראי בנקאי 

 21, על פי 2016מהתקציב הרגיל לשנת  5%בבנקים שונים בגובה של עד 

 22נוסח ההצעה, אז כדי שאנחנו זה,  לפקודת העיריות." זה 202סעיף 

 23 נצביע עוד הפעם. מי בעד? תודה. מי נגד? אחד נגד. מודים לכם. 

 24 

 25 2014לשנת  ייה. דו"ח מבקר העיר3

 26, שלא מן המניין, דו"ח מבקר 3אנחנו עוברים לישיבה הבאה, סעיף  מר י. פרץ, רה"ע:

 27 , יו"ר ועדת הביקורת. יורם, בבקשה.2014העיר לשנת 

 28דו"ח  מבקר,להודות למבקר העירייה על הדו"ח ה קודם כל, אני רוצה צברי: עו"ד יורם
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 1מפורט. אני חושב שבכלל, חברי הוועדה ישבו לאורך השנה. אני חושב 

 2שהיו בערך ארבע או חמש פגישות. נגענו בנושאים בצורה עניינית 

 3ומפורטת, ואני אעבור על הנושאים שנכנסו לדו"ח, לפי הפרוטוקולים 

 4, מה שחשוב להבין בנושא של ביקורת, התפקיד של -די ששנרשמו, כ

 5לשים זכוכית מגדלת סביב הקפיד ל –הביקורת בסופו של דבר 

 6התפקוד של המחלקות השונות, לנסות ולציין ולהדגיש דברים טובים, 

 7שאנחנו רוצים לשפר ולהשתפר, וכל  אבל גם להאיר זרקור על הדברים

 8ש"ח  380,000,000כאלה של מערכת כזאתי שעובדת בהיקפים אדירים 

 9בתהליך מתמיד של השתפרות. אז אני אעבור חייבת למצוא את עצמה 

 10לפי הנושאים. אני אקריא מהפרוטוקול: "הוועדה דנה בנושאים 

 11שמפורטים בדו"ח הביקורת, כאשר הנושא הראשון זה דו"ח הממונה 

 12לבקשת הוועדה, מבקר העירייה הציג דו"ח פיגור על תנועות ה

 13לגבי כמות הפניות שהתקבלו לפי מחלקות העירייה, בין השוואתי 

 14. מניתוח ממצאי הדו"ח ההשוואתי עולים הנתונים 2010-2014השנים 

 15הבאים: במשך חמש השנים שנבדקו, כמות הפניות הגבוהה ביותר 

 16התקבלה במחלקות ההנדסה, הכספים והתפעול. במחלקת ההנדסה 

 17שאר המחלקות ומחלקת הכספים כמות הפניות במגמת עלייה, ו

 18בעירייה, לרבות גבייה, חינוך, לשכה משפטית, רווחה ועוד, כמות 

 19מזערית ובמגמת עלייה. הוועדה ממליצה למועצת העיר לקבל  הפניות

 20בשים לב לממצאי דו"ח הממונה, לדו"ח  את ממצאי הדו"ח

 21מהפניות נמצאו מוצדקות. הוועדה ממליצה  25%-ההשוואתי ולכך ש

 22ת לריבוי הפניות במחלקת ההנדסה, מחלקת לבחון לעומק את הסיבו

 23כספים ומחלקת תפעול." לגבי הנושא של רישוי עסקים, ממצאי 

 24הביקורת וההמלצות היו: "יש לפעול באופן מערכתי להגדלת היקף 

 25אחוז רישיונות העסקים למקסימום האפשרי. יש לבחון את גיבוי 

 26ן החומר הנמצא בתיקי העסקים ולהעביר תיקים סגורים לארכיו

 27את המפרט האחיד. יש  העירייה. בשל הרפורמה החדשה, יש להשלים

 28שבאחריות המועצה מקבעות לדאוג להשלים מסמכים חסרים ל
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 1הדתית למתן רישיונות עסק כנדרש בחוק, ויש לתגבר את הפיקוח 

 2הוועדה מקבלת את בנושא רישוי עסקים. המלצות ועדת הביקורת: 

 3כדלקמן: תהליך רישוי המלצות המבקר במלואן, ובנוסף ממליצה 

 4עסקים הוא תהליך ארוך ומורכב שבו נדרשת מעורבות של גורמי 

 5רישוי רבים: משרד העבודה, משרד הבריאות, משטרה, שירותי 

 6הכבאות, ועדה מקומית לתכנון ובנייה, איכות הסביבה. כתוצאה מכך, 

 7מהעסקים  20%, מעל 2012-2014על פי ממצאי הביקורת בין השנים 

 8אות, ן עסק, לרבות עסקים בתחום המזון, הבריללא רישיובעיר פעלו 

 9ונות עסק התחבורה ועוד. לפיכך, מומלץ להנהיג נוהל של מתן רישי

 10זמני, וזאת על מנת להבטיח שכל העסקים בעיר יפעלו על פי 

 11סטנדרטים ראויים ומקובלים." פרק ב' זה הנושא של השירות 

 12. הממצאים היו: "הטיפול בכלבים יתבצע באופן תקין הווטרינרי

 13ופיקוח משרד החקלאות. בעניין הפיקוח על עסקים יש לתגבר את 

 14מערך האכיפה וביצוע ביקורות באופן תדיר יותר, ויש לשקול תגבור 

 15. מומלץ להוסיף פקח 3כח אדם ולחילופין, סיוע מהפיקוח העירוני. 

 16המלצות ועדת הביקורת: וטרינרי נוסף לצורך הגברת האכיפה. 

 17ביטוחי העירייה.  –הוועדה מקבלת את המלצות המבקר. פרק ג' 

 18הטיפול בנושא הביטוחים הועבר  2014 הביקורת מציינת שמאז שנת

 19למחלקה המשפטית, נעשית עבודה ראויה להערכה. הממונה על 

 20בעמידתו הכנה מול התביעות. יש לוודא  הביטוח חוסך לעירייה כספים

 21ל עבודות קבלניות לתאגיד המים, כי ישנם סעיפי הגנה בביטוחים ש

 22, . יש לרענן את מודעותם של כל גורמי העירייה3לעיריית קרית אתא. 

 23כי עליהם לעדכן מיידית את הממונה על הביטוח על כל מידע, בעל פה 

 24רכוש העירייה או לצד ג' ו/או  או בכתב, אשר בעקבותיו יש חשש לנזק

 25בתפעול במפגעים. המלצת ועדת ז את המענה לעובד העירייה, וכן לזר

 26 הוועדה מקבלת את המלצות המבקר." תודה רבה לכם.הביקורת: 

 27אנחנו תודה רבה. יש מישהו שמבקש להתייחס לממצאי הביקורת?  מר י. פרץ, רה"ע:

 28מאשרים את ההמלצות והמסקנות של ועדת הביקורת, בהתייחס 
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 1 . אני מודה לכם.חדפה א. מי בעד? תודה רבה. 2014לדו"ח המבקר 

 2אני גם רוצה להודות למבקר אלישע, על העבודה, על ריכוז העבודה של 

 3שבראשה עומד יורם צברי. תודה  דו"ח המבקר, וגם לוועדת הביקורת

 4 לכם. 

 5 

 6  2015. דו"ח כספי רבעוני ספטמבר 1

 7 אנחנו עוברים לישיבה שמן המניין. על סדר היום דו"ח כספי רבעוני מר י. פרץ, רה"ע:

 8 . אנחנו, זה סוף השנה, אז בבקשה, רו"ח זיצר.2015ספטמבר 

 9ש"ח, מתוכם  33,000,000שוטף עם  -היינו ב 30.9.2015-ב אנחנו רו"ח זיצר:

 10 109,000,000-בנקים. מבחינת ההשקעות היינו בו קופה₪  20,000,000

 11ש"ח, כאשר חלק גדול מזה זה עבודות פיתוח וקרנות. סה"כ המאזן 

 12ש"ח. כמו שאתם יודעים, אין לנו גירעון, גם  142,000,000שלנו היה 

 13נראה את זה בביצוע, אנחנו סיימנו עם איזון. גם כאן אנחנו נמצאים, 

 14, שזה סה"כ 154,000,000-, זה ה12-עם ה 142-אם אנחנו לוקחים את ה

 15המאזן. מבחינת ההתחייבות, אז אין לנו משיכות יתר, אנחנו לא 

 16ש לנו מה שנקרא התחייבויות שוטפות, חייבים לבנקים באופן שוטף. י

 17החודש שחלף, ספקים וזכאים.  ,שזה משרדי ממשלה ומוסדות שכר

 18ש"ח. מבחינת הקרנות  44,000,000תשלום. יש לנו עומדים לפני אנחנו 

 19ש"ח. יש לנו עודפי תב"רים  10,500,000 -יש לנו קרן עבודות פיתוח 

 20-ש"ח. ה 54,000,000, הנטו שלהם נותן ביחד 29פחות  74 –זמניים 

 21למספר הזה, שמופיעים גם במסגרת האקטיב המקבילים  50,700,000

 22ש"ח,כאשר  15,000,000וגם במסגרת הפאסיב, והקרנות האחרות הן 

 23יש לנו פה את החלוקה כמה זה קרן ביוב, כמה קרן פיתוח, וכדומה. 

 24במסגרת ההכנסות.  288,446,000, אנחנו ביצענו מבחינת הביצוע

 25, וזה השאיר אותנו בעודף של 284-צאות היינו בבמסגרת ההו

 26ש"ח. אפשר לראות במסגרת הפירוטים שסך הכל אנחנו  2,300,000

 27בהתאם לתקציב  עומדים, אם תראו לאורך האחוזים, אנחנו עומדים

 28שאנחנו תיקצבנו לעצמנו. אפשר גם לראות בקטע הזה את הנושא של 
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 1גרת ההכנסות. מבחינת פעילות החינוך שיש לנו כרגע גם ב... וגם במס

 2ש"ח  29,000,000, סך הכל יש לנו -העבודות בפיתוח, היינו ב

 3, בסה"כ. 6.9. זה העודף שהיה לנו, 22בתקבולים. בתשלומים היינו 

 4אם נצרף את זה עם תחילת השנה, נגיע למספר שראינו במאזן. העמוד 

 5הבא מדבר על החלוקה של תקציבי הפיתוח במסגרת הביצוע, איפה 

 6הדברים. ראינו את הריכוזים שלהם בעמוד הקודם. מבחינת  בוצעו

 7מאזן הגבייה, אנחנו יכולים לראות שלושה דברים: אחד, שגבינו 

 8ש"ח במסגרת  107,000,000ש"ח בגין פיגורים; גבינו  12,900,000

 9ש"ח הם במסגרת גבייה מראש שנותרה  8,000,000שוטפת, כאשר 

 10אין לנו למעשה פעילות, הכל עד סוף השנה, ובמאי  1.10-, מ-לתחילת

 11ושם נספחים או כל מיני ספיחים נמצא בתאגיד. אנחנו קצת גובים פה 

 12ש"ח. השומה שלנו היא  300,000-של גביות מים. זה פשוט היה פחות מ

 13ש"ח,  87,000,000ש"ח, המגורים שלנו הם  165,000,000סדר גודל של 

 14. יש לנו שטח גדול מאוד של 165בסה"כ  ה.והשאר זה שטחי תעסוק

 15חקלאות, שכמו שאתם יודעים, כל שנה אני אומר, זה גדול במטרים, 

 16גדול בדונמים, אבל מעט בכסף. פה יש לנו את הנושא של המשרות 

 17והנושא של תקן כח אדם עם עלויות השכר. אפשר לראות שבסה"כ 

 18חריגה. אנחנו , ואנחנו ללא 104, הוצאנו 104מה שתיקצבנו, תיקצבנו 

 19 לתקציב. אם יש שאלות, אני אשמח. בהתאם עומדים פחות או יותר

 20 תודה רבה. יש מישהו שרוצה להעיר הערה או להתעדכן בעוד משהו?  מר י. פרץ, רה"ע:

 21 

 22 . אישור החלטות ועדת הכספים:2

 23  2015עדכון תב"רים   2.1

 24. אז 2015ם לשנת אנחנו עוברים לאישור תב"רים, עדכון תב"רי מר י. פרץ, רה"ע:

 25אתם ראיתם את העדכון תב"ר שאתם קיבלתם? מדובר בבקשה. 

 26לגבי כל הפירוט של התב"רים. יש מישהו שמבקש בעדכוני תב"ר 

 27 פה אחדאז אנחנו מאשרים את התב"ר. מי בעד? להתייחס לזה? 

 28 .2015לשנת  אישור עדכון תב"ר
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 2 בסרטןש"ח לאגודה למלחמה  1,000אישור תרומה שנתית ע"ס   2.2

 3ש"ח לאגודה למלחמה בסרטן. מי  1,000אישור תרומה שנתית על סך  מר י. פרץ, רה"ע:

 4ליו"ר אנחנו מודים לכם. אני גם רוצה להודות  .פה אחדבעד? 

 5על עדכון  ,2016 על הכנת התקציב לשנתועדת הכספי ולגיזברית 

 6, וכמובן, עדכון התב"רים, על רב, כמובן, ספטמ2015התקציב לשנת 

 7ה הרבה ועל ההכנות אני מודה לכולם על העבוד שתמע מכך.כל המ

 8 הגדולות שהיו.

 9 

 10 חוקי עזר לקרית אתא(, –. חקיקת צו סדר הדין הפלילי )ברירת משפט 3

 11  2016 –התשע"ו   

 12, חוק עזר לקרית אנחנו עכשיו עוברים לחקיקה לצו סדר הדין הפלילי מר י. פרץ, רה"ע:

 13 בבקשה, במשפט אחד, כדי להבהיראתא. זו הוראת חקיקה. חיים, 

 14 את הנושא הזה.

 15בדרך כלל עבירות, ויש קנס בצידם.  קובעים משפט אחד. חוקי העזר עו"ד חיים מלכא:

 16אנחנו כשיש עבירה, הפקח נותן הודעת קנס. אם עובר העבירה לא 

 17משלם, אנחנו רוצים לאכוף, אז אנחנו מגישים לבית המשפט כתב 

 18וזה נעשה בהרבה הרבה עיריות, להפוך  אישום נגדו. אנחנו מציעים,

 19אם לא משלמים  –את הסדר, שיהיה כמו דו"חות חנייה. דו"ח חניה 

 20אותו, זה הופך להיות חלוט, כאילו נשפטת. אז ככה גם לעבירות 

 21זבל, אשפה,  –בחנייה, אלא בחוקי עזר למיניהם אחרות שקשורות לא 

 22משפט, דהיינו,  וכך הלאה, שהדו"חות יהיו דו"חות מבחינתמפגעים, 

 23אם לא שילמת תוך זמן מסויים ולא ביקשת להישפט, אז כאילו 

 24נשפטת והקנס הוא חלוט. אז אנחנו לא צריכים להגיש כתבי אישום 

 25ונשמרת הזכות לעבריין לבקש בכל זאת להישפט, אין שום בעיה, אז 

 26אנחנו מגישים כתב אישום. זו מטרת החוק הזה, שהוא גם לא חוק 

 27 נו, אלא בחתימת שרת המשפטיםעזר, לא בחתימת

 28 שרת המשפטים. מר י. פרץ, רה"ע:
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 1 ואנחנו מביאים את האישור של מועצת העיר. עו"ד חיים מלכא:

 2אז איך אוכפים את זה, אם הוא חלוט? הרי במילא החוב הזה הוא  עו"ד מימון טולדנו:

 3 חלוט. 

 4 הולכים לאכיפה בלי עו"ד חיים מלכא:

 5 הוצאה לפועל?בלי  עו"ד מימון טולדנו:

 6 בלי ההוצאה לפועל. מר י. פרץ, רה"ע:

 7 אוקיי.  עו"ד מימון טולדנו:

 8 בלי גזר דין.  עו"ד חיים מלכא:

 9 אוקיי. עו"ד מימון טולדנו:

 10 הוא כבר גזר דין. עו"ד חיים מלכא:

 11 זאת אומרת, אנשים ירוצו לשלם. זאת אומרת, בקטע הזה. מר ציון אסולין:

 12 סנקציה.  במקרה כזה זה עוד מהנוכחים:

 13 אתה חוסך משפט פשוט.  מר מאיר אוטומזגין:

 14 כן. חוסך משפט. מהנוכחים:

 15  שני הצדדים. מהנוכחים:

 16אנחנו נפרסם גם את החוק הזה בציבור, כדי שאנשים ידעו. שלא נביא  מר י. פרץ, רה"ע:

 17אותם לידי מכשול, חלילה, אנחנו נבהיר את זה כך שיש להם את 

 18הגיש את ההשגות שלהם, כדי שנוכל ערער, מיד להאפשרות מיד ל

 19 להתייחס.

 20 צריך להביא את זה לידיעת הציבור. מהנוכחים:

 21 . אני מודה לכולם. תודה רבה. ישיבה נעולה.פה אחד מי בעד? מר י. פרץ, רה"ע:

 22 - ישיבה נעולה -


